
 

Motie 
 

 

Toelichting 

De vakdocent muziek is nu een parttime baan (60%), verdeeld over 9 scholen. 

Wij beluisteren dat de discussie vooral over de wijze van bekostigen gaat, en niet zozeer over het nut van 

muziek-onderwijs zelf, gelukkig. 

Dat betekent dan ook dat daar de oplossing gevonden moet worden. 

 

Ook wij zijn natuurlijk tegen het verdwijnen van muziekonderwijs op de scholen. Sterker: wij vinden 

eigenlijk dat er nog méér muziek in de klas zou moeten zijn! 

 

De afspraken die de gemeente heeft met Artex (via Beleidsgestuurde Contract Financiering) lopen af in 2020; 

dat betekent dat de komende maanden gesprekken tussen gemeente en Artex zullen starten. 

Wij zien dat als een kans om zaken dan structureel en goed te gaan regelen. 

 

En met ‘goed’ bedoelen wij: de vakdocent muziek expliciet benoemen in de BCF-afspraken en meenemen in 

de financiering, zodat de onrust zoals nu is ontstaan voortaan voorkomen kan worden. 

 

 

Roept het college op 

Om in het gesprek met Artex over een nieuw BCF-contract vanaf 2021 in elk geval te borgen dat er 1 fte 

muziekdocent onderdeel wordt van de afspraken (zowel financieel als qua taakstelling).  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Aangenomen  Verworpen  Aangehouden  Ingetrokken 

Stemverhouding 

Niet van toepassing  

 

  

Nòg meer muziek in de klas 
De afgelopen weken is veel gesproken over de vakdocent muziek. Er zijn politieke 

vragen gesteld, er is ingesproken door (en gesproken met) de docente zelf in de 

raadscommissie en vandaag wordt een petitie aangeboden.  

Muziek speelt. Zoveel is duidelijk. 
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